
                                        
 

 

Remiss avseende antal suppleanter i styrelserna för de kommunala uppdragen 

Förslaget som vi ska ta ställning till är om antalet suppleanter i styrelserna för de kommunala 
bolagen ska minskas från fem till två. 

Vi ser positivt på att styrelsernas totala antal minskas från tio till sju. I dag har styrelserna fem 
ledamöter och fem suppleanter. 

Det är oklart om frågan gäller även Rådhus AB. Det borde vara lika för även Rådhus AB. 

Under den senaste mandatperioden har deltagandet av suppleanter varierat under de 
sammanträden som varit. I några bolag har närvaron varit svag. Det kan finnas olika förklaringar till 
den låga närvaron. En förklaring skulle kunna vara att suppleanterna inte känner sig kallade.  

Ska det fortsatt finnas suppleanter anser vi att det är viktigt att de har närvarorätt, blir kallade och 
känner sig kallade. Det är också viktigt att de som utses till ledamöter och suppleanter har ett 
intresse för bolagen och vill vara med i styrelserna. Ska det fortsatt finnas suppleanter ska det stå i 
bolagsordningen att de har rätt att närvara. Det ska vara tydligt kring suppleanternas roll. 

En fördel med en bolagsstyrelse som består av fem personer är att den är beslutsmässig om tre 
ledamöter deltar. 

Om Rådhus AB ingår i frågeställningen så anser vi att det är viktigt att suppleanter får vara med vid 
styrelsemöten. Rådhus AB är övergripande över övriga bolag och kräver engagemang och kunskap.  
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